
Mandag den 5. september 2022 holdt skolebestyrelsen ved Brovst Skole skoleårets første ordinære sko-

lebestyrelsesmøde.  

 

På mødet drø!ede vi følgende punkter:  

 

Orientering 

Ledelsen orienterede om, at Inge-Marie Fredborg er ansat i den ledige stø(elærers)lling, samt at an-

sæ(elsen i forhold )l den ledige stø(es)lling i specialklasse/mellemtrin er udskudt på baggrund af det 

samlede ansøgerfelt. 

Forældrene roste ledelsen for sidste års dimission. 

Medarbejderne orienterede om, at det har været en god skolestart i alle afdelingerne. Klynge 200 har 

bl.a. deltaget i Foreningsfes)val i regi af DGI, 9. klasserne har været på en super god lejrskole i Køben-

havn. Elevrådet i klynge 200 deltager i legepatruljedag i Biersted med henblik på opstart af legepatrulje 

på Brovst Skole i indeværende skoleår. 

 

Kort introduk)on )l skolebestyrelsesarbejdet 

René lave en kort introduk)on )l skolebestyrelsesarbejdet, herunder skolebestyrelses formelle opga-

ver, tavshedspligt, referat fra møder, afgørelser i )lfælde af uenighed og forretningsordenen. 

 

Status på skoleårets start 

René gennemgik udviklingen i elevtal fra 15. marts, hvor elevtallet fas5ryses i!. ressource)ldelingen, og 

frem )l skolestart. Der er sket ændringer i elevtallene på stort set alle årgange og samlet set er elevtal-

let steget. Elevtallet i specialklasserne er også steget henover sommerferien, således der nu er 41 ele-

ver indskrevet i )lbuddet. 

 

Standpunktskarakterer for orden og adfærd 

Brovst Skole er udvalgt )l at være  med i et forsøgsprojekt i samarbejde med STUK 

(Undervisningsministeriet) i forhold )l standpunktskarakterer i orden og adfærd. Ledelsen har ønsket at 

deltage i forsøgsprojektet med henblik på at påvirke ministeriets endelige udformning, inden det evt. 

kommer )l at gælde for alle elever på alle folkeskoler. Det er beslu(et, at forsøgsprojektet gennemfø-

res i  én overbygningsklasse, hvor elever og forældre løbende vil blive orienteret om og inddraget.  

 

Skolebestyrelsen diskuterede forskellige fordele og ulemper ved at skulle give karakterer i orden og ad-

færd. Skolebestyrelsen stø(ede op om deltagelsen, og ønskede at følge projektet løbende på skolebe-

styrelsesmøder. 
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A>ureaukra)sering 

Kommunalbestyrelsen drø!ede på introseminar i marts 2022 ønsker )l poli)ske prioriteringer for by-

rådsperioden 2022-2025. Et emne, der gik igen på tværs af både poli)ske par)er og stående udvalg, var 

et ønske om fokus på a�ureaukra�sering og regelforenkling. Fagudvalgene og Økonomiudvalget har 

e!erfølgende i juni 2022 drø!et emnet, herunder hvem der skal inddrages i arbejdet. Fælles for drø!el-

serne i fagudvalgene og Økonomiudvalget er, at der ønskes et fokus på særligt medarbejdernes oplevel-

ser af arbejdsgange, �ltag, opgaver, dokumenta�onspraksis m.v., som ikke giver mening for kerneopga-

ven, og som evt. kan @ernes. 

 

Skolebestyrelsen beslu(ede ikke at indsende a>ureaukra)seringsforslag. 

 

Budget 2023 

Skolebestyrelsen har tradi)onen tro indsendt høringssvar i forhold )l næste års budget. Skolebestyrel-

sen ser med stor bekymring på de fortsa(e og gentagne reduk)oner på skoleområdet. Reduk)oner der 

rammer alle skolens elever og medarbejdere, men som i særdeleshed går ud over skolens sårbare og 

udsa(e elever. 

 

Skolebestyrelsens høringssvar kan ses på Brovst Skoles hjemmeside under menupunktet Skolebestyrel-

sen. 

 

Rygepoli)k 

På foranledning af skolebestyrelsen er snus, niko)nposer mv. indskrevet i skolens rygepoli)k på lige fod 

med cigare(er, e-cigare(er mv. Skolen udsender informa)on )l alle forældre og elever via Aula, såle-

des alle er bekendte med skolens rygepoli)k. Skolebestyrelsen forventer naturligvis, at forældrene vil 

tage et medansvar i forhold )l deres børn, således rygepoli)kken bliver overholdt. 

 

 

Skoleårets næste ordinære skolebestyrelsesmøde er onsdag d. 26. oktober. 

 

På skolebestyrelsens vegne  

 

Dorthe Tranholm Larsen 

Formand for skolebestyrelsen 

Kontakt: 
Hvis du ønsker at komme i kontakt med skolebestyrelsen, kan du kontakte os ved at sende en besked i 

Aula 


